國立中興大學土木工程學系 114 學年度第 1 學期論文口試申請時程

NCHU Fall Semester, 2025 Oral Defense Application Schedule in the Department of Civil Engineering

依據本校研究生學位考試細則規定擬申請論文考試之學生,須於口試日期前 20 天提出申請

考量本

系召開系務發展委員會審查論文口試申請所需時間·請本學期欲申請論文口試同學·配合下列時段

將論

文口試申請相關表格送交土木系辦陳怡瑾處。

According to the regulations of the university's Graduation Examination, the student intends to apply for the examination must submit his/her application 20 days before the oral examination date. Considering the time required for the department's Academic Development Committee to review, the application should be submitted to the Department of Civil Engineering office by the following deadlines.

※ 注意!請同學務必先至土木系網頁「文件下載/論文口試」詳閱申請流程,謝謝!

*The procedures for Dissertation Defense please can be found and downloaded through the Department of Civil Engineering website.

擬舉行學位論文口試日期 Proposed Date for the Oral Examination	提出申請截止日期 Application Submission Deadline	審查會議預計日期 Tentative date of review meeting
114年10月	114年09月17日(三)前	9月第3週
(2025/10/01~10/31)	Before 2025/09/17	3rd week of March
114年11月	114年10月15日(三)前	10月第3週
(2025/11/01~11/30)	Before 2025/10/15	3rd week of April
114年12月	114年11月12日(三)前	11 月第 3 週
(2025/12/01~12/31)	Before 2025/11/12	3rd week of May
115年1月	114年12月10日(三)前	12月第3週
(2026/01/01~01/31)	Before 2025/12/10	3rd week of June

- ➤ 第1學期論文口試截止日為115年1月31日(六),最後辦理離校日期為115年2月13日(五)。
 The final date for the thesis oral examination is **January 31, 2026**, and the deadline for the Procedures for Graduates Leaving School is **February 13, 2026** for this semester.
- ▶ 適用於本校土木系碩士班、碩士在職專班及博士班學生。

These deadlines and procedures apply to students in the Master's Program, Executive Master's Program, and Doctoral Program of the Department of Civil Engineering, NHCU.

附註(Note):

國立中與大學【碩士班】學位考試細則第四條:擬申請學位考試之學生,須先送所撰論文、作品、成就證明連同書面報告、技術報告或專業實務報告經指導教授審閱認可,並於擬舉行學位考試日期至少二十天前,依照規定填寫擬參加學位考試申請書,經指導教授及系、所、學位學程主管核章後,送教務單位請校長核准。

NCHU Implementation Guidelines for Master's Degree Examination(Article 4): Students who plan to apply for degree examination must submit their thesis, works/ proof of achievement with written reports/ technical reports, or professional studies report, approved by their thesis professor, and fill out the degree examination application, signed by the chair of the department/graduate program/degree program. It must then be approved by the standing NCHU president, by way of the Academic Office, 20 days before the degree examination date.

國立中興大學【博士班】學位考試細則第五條:擬申請學位考試之學生,須先通過博士學位候選人資格考核,並須於擬舉行學位考試至少二十天前,依照規定填寫擬參加學位考試申請書,經指導教授及系、所、學位學程主管核章後,送教務單位請校長核准。

NCHU Implementation Guidelines for Doctoral Degree Examination(Article 5): Students who intend to apply for the PhD Examination, shall first pass the evaluation for the PhD Degree Qualification 20 days before the degree examination is held. In addition, students must fill-out the degree examination application, have the sealed/stamped approval of the instructor and the chair of the department/graduate program/degree program. They must then submit it to the Office of Academic Affairs for the University President's approval.

